
RADA  POWIATU

NOWOTOMYSKIEGO
ul.  Poznańska  33

64-300  Nowy Tomyśl

AO.BR.0002.58.2024

PROTOKÓŁ NR LV111/2024
Z OBRAD  LVIII  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  20 marca  2024  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  LVIII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  LVIII sesji Rady Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  -  Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  członków  Zarządu,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę

Golon,  Główną  Księgową  Starostwa  -  Iwonę  Szyndler,  Komendanta  Powiatowego  Policji  w

Nowym  Tomyślu,  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej,  Powiatowego

Lekarza  Weterynarii,  Zastępcę  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego,  Dyrektora

Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,  kierowników  wydziałów  oraz  kierowników

jednostek  organizacyjnych,  panie  z Biura  Obsługi  Rady,  Radcę  Prawnego  oraz  informatyków.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na sesji  drogą

elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  15  radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Nieobecni  na sesji: Wicestarosta  Nowotomyski  Marcin  Brambor,  radny  Adam  Frąckowiak,

radny  Krzysztof  Pacholak  oraz  radny  Tomasz  Szczechowicz.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Lista zaproszonych  gości  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,  a

administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

Przewodnicząca  poinformowała,  że materiały  na dzisiejszą  sesję  zostały  przekazane

wszystkim  radnym  drogą  elektroniczną,  są zamieszczone  na  stronie  Starostwa  oraz w

Biuletynie  Informacji  Publicznej.  Wszystkie  materiały  zostały  omówione  na  Komisjach

branżowych  i zostały  pozytywnie  zaopiniowane  przez  komisje.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do porządku  obrad  są pytania  lub  uwagi?

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  wniósł  o  zdjęcie  z porządku  obrad  punktów  dziewiątego  i dziesiątego

dotyczących  składu  osobowego  organów  i komisji.  W uzasadnieniu  Radny  przypomniał,  że na

poprzedniej  sesji  Rada  Powiatu  przyjęła  rezygnację  radnego  Konrada  Drąga  z funkcji  członka



Zarządu  Powiatu.  Radny  sądził,  że na tym  ta sprawa  się  zakończy.  Zdaniem  Radnego  są

ważniejsze  rzeczy,  którymi  Powiat  się  powinien  zająć. W dniu  dzisiejszym  jest  szereg

sprawozdań  i Radny  uważa,  że na końcu  obecnej  kadencji  Rady  Powiatu  nie ma potrzeby

dokonywania  zmian.  Następnie  Radny  dodał,  że z tych  ważniejszych  rzeczy  należy  wspomnieć,

że wszyscy  jesteśmy  świadkami  dużych  protestów  nie  tylko  rolników,  ale także  części  ludzi,

którzy  mają  na uwadze  to,  że Zielony  Ład Europejski  niczemu  dobremu  nie będzie  służył  w

takim  wydaniu  i że będzie  musiał  być  zmieniony.  Wzbudziło  to  też  niepokoje.  Radny  dodał,  że

korzystne  byłoby  pojawienie  się stanowiska  Rady  Powiatu  w  tej  sprawie.

Andrzej  Wilkoński

Starosta,  w imieniu  Zarządu  Powiatu,  poprosił  o wprowadzenie  do porządku  obrad

projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i

Petycji  oraz  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Następnie  Starosta  dodał,  że z uwagi  na złożony  wniosek

formalny  przez  radnego  Sylwestra  Kamyszka,  prosi  Radcę  Prawnego  o przybliżenie  podstawy

prawnej  zarówno  radnym,  gościom  jak  i mieszkańcom  z czego  wynika  wprowadzenie  do

porządku  obrad  przez  Zarząd  Powiatu  punktu  dziewiątego  i dziesiątego.

Wojciech  Lignowski

Radca  prawny  poinformował,  że tak  jak  Radny  wnioskodawca  wskazał,  te punkty,

których  dotyczy  wniosek,  znalazły  się w projekcie  dzisiejszego  porządku  sesji  z uwagi  na to,  co

się wydarzyło  na ostatniej  sesji.  Jest  to pokłosie  przyjęcia  przez  Wysoką  Radę  rezygnacji  z

członkostwa  w zarządzie  radnego  Konrada  Drąga.  W takim  przypadku  na podstawie  art.  31c

ust. 3. ustawy  o samorządzie  powiatowym  starosta  zobowiązany  jest  najpóźniej  w ciągu

jednego  miesiąca  od dnia  przyjęcia  rezygnacji  lub upływu  okresu,  o którym  mowa  w ustępie

drugim,  przedstawić  Radzie  Powiatu  nową  kandydaturę  na członka  zarządu.  Nie  ma przepisu,

który  by  wskazywał,  że z tego  obowiązku  starosta  jest  zwolniony  z uwagi  na to,  że na przykład,

pozostało  niewiele  czasu  do końca  upływu  kadencji.  To  jest  jedna  kwestia,  a druga  kwestia  jest

taka,  że zgodnie  z naszym  statutem  zarząd  składa  się  ze starosty,  wicestarosty  i z trzech

członków.  W tej  chwili  mamy  skład  zarządu  niezgodny  ze statutem,  wobec  czego  na Radzie

ciąży  obowiązek  usunięcia  tego  braku.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  zapytała,  czy  rany  Sylwester  Kamyszek  podtrzymuje  swój  wniosek?

Sylwester  Kamyszek

Radny  stwierdził,  że Radca  wyjaśniał,  iż starosta  jest  zobowiązany  do przedłożenia

propozycji  i pan  Starosta  to  uczynił.  Natomiast  Rada  w tym  przypadku  nie  musi  podejmować

takiej  uchwały  w ciągu  miesiąca,  tym  bardziej,  że to  jest  koniec  kadencji.  Radny  poinformował,

że podtrzymuje  swój  wniosek.

-  Wojciech  Lignowski

Radca  prawny  dodał,  że faktycznie  nie ma przepisu,  który  by wprost  o tym  mówił,  ale

zgodnie  z art.  31c  ust.  3 niewątpliwie  należy  przyjąć  wykładnię,  zgodnie  z którą  po

przedstawieniu  kandydata  na członka  zarządu  w  trybie  uzupełniającym,  Rada  powinna  się tym

zająć.  Zdaniem  Radcy  prawnego  niedopuszczalny  jest  stan,  w  którym  zarząd  ma  skład

niezgodny  ze statutem.
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Renata  Gruszka

Przewodnicząca  dodała,  że rozumie  tłumaczenie  Radcy  prawnego  i chodzi  o to,  że to

Rada,  w momencie  kiedy  Pan Starosta  przedstawi  nam propozycję  kandydata  na członka

zarządu,  zdecyduje  czy głosuje  za przyjęciem  tej  osoby,  czy też  głosuje  przeciw.  Ponieważ

Radny  podtrzymał  swój  wniosek,  a jest  to wniosek  najdalej  idący  także  co do projektów

uchwał,  które  zaproponował  do  wprowadzenia  na  dzisiejszej  sesji  Pan  Starosta,

Przewodnicząca  uważa,  że  w pierwszej  kolejności  należy  przegłosować  wnioski  radnego

Sylwestra  Kamyszka.

Zbigniew  Markowski

Radny  stwierdził,  że dyskusja  ta jest  niepotrzebna,  ponieważ  w tym  czasie  już  dawno

byłyby  wnioski  przegłosowane.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  poprosiła  informatyków  o wprowadzenie  głosowań  i dodała,  że w

pierwszej  kolejności  będzie  głosowany  wniosek  radnego  Sylwestra  Kamyszka  i jako  najdalej

idący  jest  wniosek  o wycofanie  z porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  stwierdzenia

wyboru  członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

Głosowano  wniosek  w  sprawie:

Wniosek  o wycofanie  punktu  w sprawie  podjęcia  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w

sprawie  stwierdzenia  wyboru  członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 1, PRZECIW:  9, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 5, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECN1:4

Wyniki  imienne:

ZA (1)

Sylwester  Kamyszek

PRZECIW  (9)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (5)

Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Krzysztof  Pacholak,  Tomasz  Szczechowicz

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  decyzję  o oddaleniu

wniosku  o wycofanie  punktu  w sprawie  podjęcia  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

w  sprawie  stwierdzenia  wyboru  członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

Następnie  Przewodnicząca  zapytała  Radcę  prawnego,  czy  w  takiej  sytuacji  powinniśmy

głosować  wniosek  o wycofanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  powołania  Komisji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego,  ponieważ  jest  to bezpośrednio  związane  z projektem  uchwały

dotyczącym  wyboru  członka  Zarządu?

Radca  prawny  odpowiedział,  że jest  to  odrębny  wniosek  i należy  go głosować.

Głosowano  wniosek  w  sprawie:
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Wniosek  o wycofanie  punktu  w sprawie  podjęcia  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 1, PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 4, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECN1:4

Wyniki  imienne:

ZA (1)

Sylwester  Kamyszek

PRZECIW  (10)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (4)

Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Ireneusz  Kozecki,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Krzysztof  Pacholak,  Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  decyzję  o oddaleniu

wniosku  o wycofanie  punktu  w sprawie  podjęcia  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  przeszła  do głosowania  wniosków  Starosty  o wprowadzenie  do

porządku  obrad  dwóch  projektów  uchwał.

Głosowano  w  sprawie:

Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji.

Wyniki  głosowania

ZA: 11,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 3, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:4

Wyniki  imienne:

ZA (11)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,

Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Sylwester  Kamyszek

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (3)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Krzysztof  Pacholak,  Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  decyzję  o

wprowadzeniu  do porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji.

Przewodnicząca  poprosiła  o umieszczenie  projektu  uchwały  w punkcie  IO porządku

obrad.
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Głosowano  w sprawie:

Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 10,  PRZECIW:  1, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 4, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:4

Wyniki  imienne:

ZA (10)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,

Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Sylwester  Kamyszek

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (4)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Krzysztof  Pacholak,  Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  decyzję  o

wprowadzeniu  do porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poprosiła  o umieszczenie  projektu  uchwały  w punkcie  1l  porządku

obrad,  a pozostałe  punkty  ulegną  przesunięciu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w związku  z wprowadzeniem  dwóch  projektów

uchwał  do dzisiejszego  porządku  obrad  wymagają  one zaopiniowania  przez komisje.  W

związku  z powyższym  Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o zwołanie

wspólnego  posiedzenia  komisji  celem  zaopiniowania  tych  projektów  uchwał.

0 godzinie  13.15  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  13.40.

Na sali obecnych  15 radnych.

3. Przyjęcie  protokołu  z LVII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z LVII sesji nie wpłynęły  źadne  uwagi  na

piŚmie.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z LVII sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z LVII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 15,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:4

Wyniki  imienne:

ZA (15)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester

Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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NIEOBECNI  (4)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Krzysztof  Pacholak,  Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z LVII sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  oraz informacja  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  20 marca  2024  r. stanowią  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  trzy

posiedzenia  Zarządu  Powiatu.  Ostatnie  posiedzenie  Zarządu  odbyło  się dzisiaj,  w  związku  z tym

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o odczytanie  informacji  z Zarządu.

Starosta  odczytałlnformację  Starosty  Nowotomyskiego  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  20 marca  2024  r.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

5. Informacja  z realizacji  zadań  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w 2023  roku  oraz  aktualna

sytuacja  na rynku  pracy  w  Powiecie  Nowotomyskim.

Informacja  z realizacji  zadań  Powiatowego  Urzędu  Pracy w 2023  roku  oraz  aktualna  sytuacja

na rynku  pracy  w Powiecie  Nowotomyskim  stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  otrzymali  obszerne  materiały  i poprosiła

panią  Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu  o przedstawienie  informacji.

Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  -  Bogumiła  Sprywa  omówiła  realizację  zadań

Powiatowego  Urzędu  Pracy  w 2023  roku  oraz  aktualną  sytuację  na rynku  pracy  w Powiecie

Nowotomyskim  na podstawie  prezentacji  multimedialnej.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do informacji  z realizacji  zadań  Powiatowego  Urzędu

Pracy  w 2023  roku  oraz  aktualnej  sytuacji  na rynku  pracy  w Powiecie  Nowotomyskim  są

pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

W czasie  omawiania  ww.  sprawozdania,  następujący  radni  przybyli  i opuścili  obrady  sesji:

0 godzinie  13.45  salę obrad  opuścił  radny  Dariusz  Chłopek.

Na sali obecnych  14  radnych.

0 godzinie  13.47  salę obrad  opuścił  radny  Edwin  Pigla.

Na sali obecnych  13 radnych.
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0 godzinie  13.55  na salę obrad  przybył  radny  Dariusz  Chłopek.

Na sali obecnych  14  radnych.

0 godzinie  13.57  na salę obrad  przybył  radny  Edwin Pigla.

Na sali obecnych  15 radnych.

6. Informacja  o stanie  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim

w 2023  roku:

a) Komendy  Powiatowej  Policji

Informacja  Komendy  Powiatowej  Policji o stanie bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w

Powiecie  Nowotomyskim  w 2023 roku stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Komendanta  Powiatowego  Policji  w Nowym  Tomyślu

Mirosława  Gogołek  o przedstawienie  ww.  informacji.

Komendant  Powiatowy  Policji  przedstawił  informację  Komendy  Powiatowej  Policji  o

stanie  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023 roku na

podstawie  prezentacji  multimedialnej.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do informacji  Komendy  Powiatowej  Policji  o stanie

bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023  roku  są pytania  i

poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że w kontekście  aktualnych  wydarzeń  i wykonywanej  służby

przez  Policję,  w kilku miejscach  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  i w całym  kraju  jest

ponad  500 miejsc,  gdzie  odbywają  się  protesty  przeciwko  decyzjom  Komisji  Europejskiej,

przeciwko  decyzjom  Rady  Europejskiej  dotyczącej  Europejskiego  Zielonego  Ładu,  ale nie tylko,

bo  i dotyczące  nadmiernemu  sprowadzaniu  produktów  rolnych  z Ukrainy,  z Federacji

Rosyjskiej  i z Białorusi.  Radny  poprosił  o przyjęcie  podziękowania  od protestujących  rolników

za zabezpieczenie  tych  protestów.  Są one  odbierane  przez  ponad  80%  społeczeństwa  bardzo

pozytywnie.  Te protesty  są oczywiście  pokojowe,  jak  dotąd  nie ma żadnych  niepotrzebnych,

niedobrych  zdarzeń.  Radny  poprosił  o przekazanie  funkcjonariuszom  zaangażowanym  w to

całe  przedsięwzięcie  wyrazy  uznania  i podziękowania.

Patryk  Kąkolewski

Radny  poinformował,  że ma pytanie  odnośnie  aplikacji  krajowej  mapy  zagrożeń

bezpieczeństwa.  Radny  zapytał,  czy  będąc  użytkownikiem  tej  aplikacji  można  zgłosić

niewłaściwą  infrastrukturę  obojętnie  na jakiej  drodze?  Czy jest  to  weryfikowane  przez  policję

i czy później  policja  z danej  jednostki  przekazuje  to załóżmy  do zarządcy  drogi?  Radny  zapytał,

jak  Komendant  ocenia,  czy aplikacja  jest  nadużywana  w jakiś  niewłaściwy  sposób?  Jest mowa

o tym,  że każdy  może  zgłosić  i nie do końca  jest  to  weryfikowane.

-  Mirosław  Gogołek

Komendant  Powiatowy  Policji  odpowiedział,  że jeżeli  chodzi  o infrastrukturę  to każde

zgłoszenie  jest  weryfikowane,  jak każde inne,  które  jest naniesione  na krajową  mapę
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zagrożenia  bezpieczeństwa,  bo  taki jest cel tego  narzędzia.  Nie  ma  jednak  pełnego

monitoringu  co się dalej  z daną  sprawą  dzieje.  Jeśli chodzi  o kwestie  nadużyć  -  zdarzają  się  i

będą  się zdarzać,  dlatego  że jest  wiele  zdarzeń  niepotwierdzonych.  Naniesienie  zagrożenia,

które  jest  w danym  momencie  skutkuje  tym,  że przyjeżdża  patrol  i tego  nie potwierdza.

Komendant  nie ocenia  tego  jako  nadużycie,  ale niezrozumienie  albo  niedoczytanie.

Ireneusz  Kozecki

Radny  zapytał,  czy Komendant  spotkał  się z sytuacją,  że zostały  źle ustawione  znaki

drogowe  na ulicach,  które  są niezgodne  z kodeksem  drogowym.  Radny  uważa,  że jest  wiele

takich  przypadków  w miastach,  gdzie  znaki  są tak  ustawione,  że nie są zachowane  odległości

albo  inne  kwestie.

Mirosław  Gogołek

Komendant  Powiatowy  Policji  odpowiedział,  że tego typu  sytuacje  występują,

ponieważ  w zależności  od kategorii  dróg  wnioski  o ustawienie  znaku  nie zawsze  muszą  być

opiniowane  przez  Policję.  Jeśli chodzi  o weryfikację  znaków  drogowych  -  Policja  ma dwa  etaty

wyselekcjonowane  w komórce  ruchu  drogowego,  które  zajmują  się  tą infrastrukturą.  Jeśli są

jakieś  podejrzenia  wystąpienie  nieprawidłowości  to idzie  to przez krajową  mapę  zagrożeń

bezpieczeństwa,  albo  w trybie  czynności  wyjaśniających,  w ramach  odrębnego  postępowania.

Znaków  drogowych  w Polsce  jest  mnóstwo  niepoprawnie  osadzonych.  Policja  wszystkiego  też

nie zauważy  i nie każdy  policjant  będzie  nawet  wiedział,  że jest  coś niepoprawnego.  Zdarzają

się sytuacje,  że policjanci  błędnie  nakładają  mandat  i z tym  mandatem  czasami  trzeba  się

zmierzyć  w drugą  stronę  i przyznać  rację  drugiej  stronie,  ale od tego  my nie odstępujemy.

Ireneusz  Kozecki

Radny  zapytał,  czy Komendant  spotkał  się  z sytuacją,  kiedy  zauważony  problem

zgłoszony  został  do właściciela  drogi,  a właściciel  drogi  nie zareagował  w tej  materii.

Mirosław  Gogołek

Komendant  Powiatowy  Policji  poinformował,  że odpowiedź  jest  bardziej  złożona,

ponieważ  nie zawsze  od razu  możliwe  jest zareagowanie.  Na przykład,  Policja  wysyła

informacje  ustnie  lub pisemnie  i oczekuje,  że w ciągu  tygodnia  ta sytuacja  się  poprawi.  Z reguły

jest  tak,  jeśli  chodzi  o oznakowanie,  że Policja  podchodzi  partnersko  do każdej  z gmin  i stara

się  procedować,  aby  sprawa  była  w miarę  szybko  załatwiona.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  wziąć  udział  w dyskusji?  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  podziękowała  Komendantowi  za przybycie  i poprosiła,  w imieniu  całej

Rady,  o złożenie  podziękowań  na ręce  wszystkich  Pań i Panów  policjantów  za całoroczną  pracę

i czuwanie  nad bezpieczeństwem  mieszkańców  powiatu  nowotomyskiego.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  analizę  stanu  bezpieczeństwa  i

porządku  publicznego  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  za 2023  roku.

b) Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej
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Informacja  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży Pożarnej  o stanie  bezpieczeństwa

porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023 roku  stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej

Jakuba  Kłosowskiego  o przedstawienie  ww.  informacji.

Komendant  Powiatowy  PSP przedstawiłinformację  Komendy  Powiatowej  PSP o stanie

bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023  roku  na podstawie

prezentacji  multimedialnej.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do  informacji  Komendy  Powiatowej  PSP o stanie

bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023  roku  są pytania  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca,  w imieniu  wszystkich  radnych,  podziękowała  wszystkim  strażakom,

wszystkim  druhnom  i druhom  za zaangażowanie,  za pomoc,  za ogromną  bezinteresowność,

którą  okazują  mieszkańcom  powiatu  nowotomyskiego.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu  w  roku  2023.

Podczas  przedstawiania  ww.  informacji  następujący  radni  przybyli  i opuścili  obrady  sesji:

0 godzinie  14.45  salę obrad  opuścił  radny  Zbigniew  Markowski.

Na sali obecnych  14  radnych.

0 godzinie  14.50  salę obrad  opuścił  radny  Edwin  Pigla.

Na sali obecnych  13 radnych.

c) Powiatowej  Stacji  Sanitarno  -  Epidemiologicznej

Informacja  Powiatowej  Stacji Sanitarno  -  Epidemiologicznej  o stanie  bezpieczeństwa

porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023 roku  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Zastępcę  Państwowego  Powiatowego  Inspektora

Sanitarnego  w Nowym  Tomyślu  Mirosławę  Łuczak-Bąbelek  o przedstawienie  ww.  informacji.

Zastępca  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  przedstawiła

informację  Powiatowej  Stacji  Sanitarno  - Epidemiologicznej  o stanie  bezpieczeństwa  i

porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023  roku.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  ww.  informacji  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca,  w  imieniu  wszystkich  radnych,  podziękowała  pracownikom

Powiatowej  Stacji  Sanitarno  - Epidemiologicznej  za wkład  pracy  włożony  w nadzór  nad

funkcjonowaniem  wszystkich  budynków,  lokali  użytkowych,  czy lokali  służby  zdrowia,  szkół,

wszystkich  placówek  oświatowych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego.  Przewodnicząca

poprosiła  o przekazanie  podziękowań  za całoroczny  trud  pracy  i czuwanie  nad

bezpieczeństwem.
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Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  informację  Powiatowej  Stacji

Sanitarno  -  Epidemiologicznej  o stanie  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w  Powiecie

Nowotomyskim  w  2023  roku.

Podczas  przedstawiania  ww.  informacji  następujący  radni  przybyli  i opuścili  obrady  sesji:

0 godzinie  15.00  na salę  obrad  wrócił  radny  Zbigniew  Markowski.

Na sali  obecnych  14  radnych.

0 godzinie  15.02  salę  obrad  opuścił  radny  Władysław  Napierała.

Na sali obecnych  13  radnych.

0 godzinie  15.05  salę  obrad  opuścił  radny  Jacek  Pieprzyk.

Na sali obecnych  12  radnych.

0 godzinie  15.07  na salę  obrad  wrócił  radny  Władysław  Napierała.

Na sali obecnych  13  radnych.

0 godzinie  15.10  na salę  obrad  wrócił  radny  Jacek  Pieprzyk.

Na sali obecnych  14  radnych.

0 godzinie  15.20  salę  obrad  opuścił  radny  Patryk  Kąkolewski.

Na sali  obecnych  13  radnych.

d)  Powiatowego  Inspektoratu  Weterynarii

Informacja  Powiatowego  Inspektoratu  Weterynarii  o stanie  bezpieczeństwa  i porządku

publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023  roku  stanowi  załącznik  nr  8 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  Janusza  Kalembę  o

zabranie  głosu.

Powiatowy  Lekarz  Weterynarii  przedstawił  informację  Powiatowego  Inspektoratu

Weterynarii  o stanie  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w

2023  roku.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  ww.  informacji  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca,  w  imieniu  wszystkich  radnych,  złożyła  podziękowania  Powiatowemu

Lekarzowi  Weterynarii  oraz  podległym  pracownikom  za całoroczny  trud  i czuwanie  nad

bezpieczeństwem  ludności  i zwierząt  w  Powiecie  Nowotomyskim.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  informację  Powiatowego

Inspektoratu  Weterynarii  o stanie  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie

Nowotomyskim  w  2023  roku.

Podczas  przedstawiania  ww.  informacji  następujący  radni  przybyli  i opuścili  obrady  sesji:

0 godzinie  15.30  salę  obrad  opuścił  radny  Ireneusz  Kozecki.
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Na sali obecnych  12 radnych.

0 godzinie  15.32  na salę obrad  wrócił  radny  Patryk  Kąkolewski.

Na sali obecnych  13 radnych.

0 godzinie  15.39  na salę obrad  wrócił  radny  Ireneusz  Kozecki.

Na sali obecnych  14  radnych.

0 godzinie  15.42  salę obrad  opuścił  Starosta  Nowotomyski.

Na sali obecnych  13 radnych.

e) Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego

Informacja  Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  o stanie  bezpieczeństwa  i

porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023 roku stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  Katarzynę

Koberling  -  Mach  o przedstawienie  ww.  informacji.

Powiatowy  Inspektor  Nadzoru  Budowlanego  przedstawiła  informację  o stanie

bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2023  roku  na podstawie

prezentacji  multimedialnej.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do ww.  informacji  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się

do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  zapytał,  czy na terenie  powiatu  nowotomyskiego  są przeprowadzone  jakieś

inwestycje,  które  nie podlegają  pod Powiatowy  Inspektorat  Nadzoru  Budowlanego,  ale pod

organ  wyższego  szczebla,  czy też  inne?

-  Katarzyna  Koberling-Mach

Powiatowy  Inspektor  Nadzoru  Budowlanego  odpowiedziała,  że są takie  inwestycje  i

to wynika  wprost  z ustawy  Prawo  budowlane.  Natomiast  wszystko,  co dzieje  się  w obrębie

dróg  wojewódzkich,  dróg  krajowych,  autostrad  jest  we  właściwości  Wojewódzkiego

Inspektora.  Również  gazociągi  wysokiego  ciśnienia,  budownictwo  wodne,  melioracyjne,  także

obiekty  wojskowe  i obiekty  kolejowe.  To są  te elementy,  które  podlegają  właściwości

Wojewódzkiego  Inspektora.

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  poinformował,  że parę  lat temu  została  wydana  decyzja  na dom  wielorodzinny

przy  ulicy  Irysowej.  Radny  zapytał,  czy można  ewentualnie  coś powiedzieć  na jakim  etapie  jest

ta sprawa?

-  Katarzyna  Koberling-Mach

Powiatowy  Inspektor  Nadzoru  Budowlanego  odpowiedziała,  że na ten moment

prowadzone  jest postępowanie  przed nadzorem  budowlanym,  a nie przed  starostwem,

ponieważ  zostało  to uznane  za samowolę  budowlaną.  Postępowanie  skończyło  się  wyrokiem
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sądu,  w którym  uchylona  została  decyzja  Wojewódzkiego  Inspektora,  która  pozwalała  na

wznowienie  robót  i zatwierdzała  projekt  budowlany.  Została  ona  z kilku  przyczyn  uchylona  do

ponownego  rozpoznania.  Wojewódzki  Inspektor  będzie  na nowo  rozpoznawał  tą sprawę.

Chodzi  o kwestię  pokrycia  dachu  i wyjaśnienia  ilości  miejsc  postojowych.

-  Ireneusz  Kozecki

Radny  zapytał,  czy  jest  odwołanie  od  pozwolenia  na budowę  tego  budynku

wielorodzinnego?

-  Katarzyna  Koberling-Mach

Powiatowy  Inspektor  Nadzoru  Budowlanego  odpowiedziała,  że pozwolenia  na

budowę  wydaje  Starostwo  Powiatowe  i Inspektor  Nadzoru  Budowlanego  nie ma wiedzy  o

postępowaniach  odwoławczych.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  wziąć  udział  w dyskusji?  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca,  w  imieniu  Rady,  złożyła  podziękowania  pani  Inspektor  oraz

pracownikom  za całoroczną  pracę.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  informację  Powiatowego

Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  o stanie  bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w

Powiecie  Nowotomyskim  w 2023  roku.

Podczas przedstawiania  ww.  informacji  następujący  radni  przybyli  i opuścili  obrady  sesji:

0 godzinie  15.50  na salę obrad  wrócił  Starosta  Nowotomyski.

Na sali obecnych  14 radnych.

0 godzinie  15.55  salę obrad  opuścił  radny  Adam Pilc i radna Dorota  Kaczmarek.

Na sali obecnych  12 radnych.

0 godzinie  15.57  na salę obrad  wróciła  radna  Dorota  Kaczmarek.

Na sali obecnych  13 radnych.

0 godzinie  16.00  na salę obrad  wrócił  radny  Adam Pilc.

Na sali obecnych  14  radnych.

0 godzinie  16.10  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  16.20.

Na sali obecnych  14  radnych.

7. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2024.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023 stanowi

załącznik  nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  projektu  uchwały.
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Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

-  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

-  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

-  Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Zespołu  do spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w Nowym  Tomyślu,

-  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  5

Wyniki  imienne:

ZA (14)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester

Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc, Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV111/491/2024 w

sprawie  zmiany  budźetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

8.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  uchwalenia  zmian  w

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  - 2035.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2023-  2034  stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że uchwała  w sprawie  zmiany

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2024  do  2035  to
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konsekwencja  zmian  wprowadzonych  uchwałą  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok 2024.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej

Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2024  - 2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 13,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:5

Wyniki  imienne:

ZA (13)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Maria  Galas, Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester

Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek Pieprzyk,

Adam  Pilc, Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Ireneusz  Kozecki

NIEOBECNI  (5)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

LV111/492/2024 w sprawie uchwalenia  zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Powiatu
Nowotomyskiego  na lata  2024  - 2035.

0 godzinie  16.18  salę obrad  opuścił  radny  Sylwester  Kamyszek.

Na sali obecnych  13 radnych.

0 godzinie  16.20  salę obrad  opuściła  Skarbnik  Powiatu.

9. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania

Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 4, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECN1:6
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Wyniki  imienne:

ZA (9)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,

Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (4)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,

Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

LV11l/493/2024 zmieniającą  uchwałę  w sprawie powołania  Komisji  Rady Powiatu
Nowotomyskiego.

10.  Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  zmieniającej  uchwałę  w sprawie

powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji.

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Skarg, Wniosków  i Petycji

stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania

Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji.

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 4, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECN1:6

Wyniki  imienne:

ZA (9)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,

Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (4)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,

Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

LV111/494/2024 zmieniającą  uchwałę  w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji.

11.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego
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Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do  dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 4, BRAK  GŁOSU:  O, N1EOBECN1:6

Wyniki  imienne:

ZA (9)

Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,

Zbigniew  Markowski,  Jacek  Pieprzyk,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (4)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Adam  Pilc

NIEOBECNI  (6)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,

Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

LV111/495/2024 zmieniającą  uchwałę  w sprawie  powołania  Komisji Rewizyjnej  Rady Powiatu

Nowotomyskiego.

12.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  stwierdzenia  wyboru

członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego:

Projekt  uchwały  w sprawie  stwierdzenia  wyboru  członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w przypadku  tej  uchwały  obowiązuje  głosowanie

tajne.  Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  Nowotomyskiego  o zabranie  głosu.

a)  zgłoszenie  kandydata  na Członka  Zarządu  Powiatu

Starosta  poinformował,  że w związku  z rezygnacją  z bycia  członkiem  Zarządu  radnego

Konrada  Drąga  Starosta  ma obowiązek  zgłoszenia  kandydata  w celu uzupełnienia  składu

Zarządu.  Starosta  zaproponował  kandydaturę  pana  Jacka  Pieprzyka.

Przewodnicząca  zapytała,  czy pan  Jacek  Pieprzyk  wyraża  zgodę  na kandydowanie  na

członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego?

Radny  Jacek  Pieprzyk  wyraził  zgodę.
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b)  powołanie  Komisji  Skrutacyjnej

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  co najmniej  trzech  radnych  do Komisji,  przy

czym  zgodnie  ze statutem  pierwszeństwo  mają  kluby  radnych.  Osoba  kandydująca  nie może

wchodzić  w skład  Komisji.  Przewodnicząca  dodała,  że jest  jeden  klub  radnych  PSL, w związku

z czym  poprosiła  ten  Klub  o zgłoszenie  kandydata.

Radny  Adam  Pilc  zaproponował  kandydaturę  radnej  Marii  Galas.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  radna  Maria  Galas  wyraża  zgodę?

Radna  Maria  Galas  wyraziła  zgodę.

Następnie  Przewodnicząca  zaproponowała  kandydaturę  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  pana  Dariusza  Chłopka  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji  -

panią  Dorotę  Kaczmarek.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  radni  wyrażają  zgodę?

Radna  Dorota  Kaczmarek  wyraziła  zgodę.

Radny  Dariusz  Chłopek  wyraził  zgodę.

0  godzinie  16.33  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę  na ukonstytuowanie  się  Komisji

Skrutacyjnej.

Obrady  wznowiono  o godzinie  16.38.

Na sali obecnych  13  radnych.

c)  przeprowadzenie  głosowania

Po przerwie  Przewodnicząca  stwierdziła,  że Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  powołała

Komisję  Skrutacyjną  w składzie:  Dariusz  Chłopek  -  Przewodniczący  Komisji,  Dorota  Kaczmarek

Maria  Galas  -  członkinie  Komisji.  Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  o

odczytanie  procedury  głosowania.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  odczytał  zasady  głosowania  wyboru  na członka

Zarządu  Powiatu.

Regulamin  głosowania  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  dotyczący  wyboru  członka  Zarządu

Powiatu  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  przygotowane  karty  do  głosowania  są

opieczętowane  i będzie  rozdana  tylko  taka  ilość,  ilu aktualnie  obecnych  jest  radnych  na sesji,

czyli  13  kart  do głosowania  tajnego.

Radna  Maria  Galas  wyczytywała  radnych  według  kolejności  alfabetycznej,  a wyczytani

radni  podchodzili  i wrzucali  do  urny  karty  do  głosowania.

Zapakowane  karty  do głosowania  stanowią  załącznik  nr 17  do protokołu.

Po oddaniu  wszystkich  głosów  o godzinie  16.40  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę  na

przeliczenie  głosów  i sporządzenie  protokołu.

Obrady  wznowiono  o godzinie  16.45.

Na sali obecnych  13  radnych.
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Po przerwie,  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  odczytał  protokół  Komisji

Skrutacyjnej  z obliczania  głosów  z wyboru  członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

Protokół  Komisji  Skrutacyjnej  z obliczania  głosów  z wyboru  członka  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 18  do protokołu.

Przewodnicząca  odczytała  treść  uchwały  i poinformowała,  że Rada  Powiatu

Nowotomyskiego  większością  głosów podjęła  uchwałę  nr LVI11/496/2024 w sprawie

stwierdzenia  wyboru  członka  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.

0 godzinie  16.50  salę obrad  opuścił  radny  Konrad Drąg.

Na sali obecnych  12 radnych.

0 głos poprosił  radny  jacek  Pieprzyk,  który  podziękował  za obdarzenie  Radnego  tak

dużym  zaufaniem.  Radny  podziękował  Staroście,  Wicestaroście  oraz  wszystkim  Radnym.  Dla

Radnego  jest  to duży  zaszczyt  zostać  członkiem  Zarządu  i ma nadzieję,  że będzie  go godnie

sprawował.

13.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji

w okresie  od dnia  01.01.2023  r. do dnia  31.12.2024  r. projektu  współfinansowanego  ze

środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  Plus w ramach  Funduszy  Europejskich  dla

Wielkopolski  2021-2027.

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia 01.01.2023  r. do dnia

31.12.2024  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  Plus w

ramach  Funduszy  Europejskich  dla Wielkopolski  2021-2027  stanowi  załącznik  nr 19  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w

okresie  od dnia  01.01.2023  r. do dnia  31.12.2024  r. projektu  współfinansowanego  ze środków

Europejskiego  Funduszu  Społecznego  Plus w ramach  Funduszy  Europejskich  dla Wielkopolski

2021-2027.

Wyniki  głosowania

ZA: 12,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:7

Wyniki  imienne:

ZA (12)

Dariusz  Chłopek,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz

Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (7)
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Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Krzysztof  Pacholak,

Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV111/497/2024 w
sprawie  w sprawie  zatwierdzenia  do realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2023  r. do dnia

31.12.2024  r.  projektu  współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu

Społecznego  Plus  w  ramach  Funduszy  Europejskich  dla  Wielkopolski  2021-2027.

14.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  założenia  Branżowej  Szkoły

ll stopnia  w Zbąszyniu.

Projekt  uchwały  w sprawie  założenia  Branżowej  Szkoły ll stopnia  w Zbąszyniu  stanowi  załącznik

nr 20 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  założenia  Branżowej  Szkoły  ll

stopnia  w Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA: 12,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:7

Wyniki  imienne:

ZA (12)

Dariusz  Chłopek,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz

Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (7)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Krzysztof  Pacholak,

Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV111/498/2024 w
sprawie  założenia  Branżowej  Szkoły  Il stopnia  w  Zbąszyniu.

15. Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  włączenia  Branżowej

Szkoły  ll stopnia  w Zbąszyniu  do Zespołu  Szkół  nr I  w  Zbąszyniu.

Projekt  uchwały  w sprawie  włączenia  Branżowej  Szkoły  Il stopnia  w Zbąszyniu  do Zespołu  Szkół

nr 1 w Zbąszyniu  stanowi  załącznik  nr 21 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:
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Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  włączenia  Branżowej  Szkoły  Il

stopnia  w Zbąszyniu  do Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA: 12,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECN1:7

Wyniki  imienne:

ZA (12)

Dariusz  Chłopek,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz

Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (7)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Krzysztof  Pacholak,

Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV111/499/2024 w

sprawie  włączenia  Branżowej  Szkoły  ll stopnia  w Zbąszyniu  do Zespołu  Szkół  nr 1 w

Zbąszyniu.

16.  Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zasad  udzielania  spółkom

wodnym  dotacji  celowej  z budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na bieżące  utrzymanie

urządzeń  melioracji  wodnych,  trybu  postępowania  w sprawie  udzielania  tej dotacji  i

sposobu  jej  rozliczania.

Projekt  uchwały  w sprawie  zasad udzielania  spółkom  wodnym  dotacji  celowej  z budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych,  trybu  postępowania

w sprawie  udzielania  tej dotacji  i sposobu  jej rozliczania  stanowi  załącznik  nr 22 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zasad udzielania  spółkom

wodnym  dotacji  celowej  z budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na bieżące  utrzymanie  urządzeń

melioracji  wodnych,  trybu  postępowania  w sprawie  udzielania  tej dotacji  i sposobu  jej

rozliczania.

Wyniki  głosowania

ZA: 12,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECN1:7

Wyniki  imienne:

ZA (12)

Dariusz  Chłopek,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz

Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Jacek Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Marek

Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (7)
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Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Krzysztof  Pacholak,

Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr LV111/500/2024 w

sprawie  zasad  udzielania  spółkom  wodnym  dotacji  celowej  z budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych,  trybu  postępowania

w  sprawie  udzielania  tej  dotacji  i sposobu  jej  rozliczania.

17.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  i zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać

zapytanie  lub  interpelację?

Radny  Ireneusz  Kozecki  odczytał  następujące  interpelacje:

-  w sprawie  wprowadzenia  do planu  remontów  cząstkowych  ostatniego  odcinka  drogi

powiatowej  nr 2738P  Stary  Tomyśl  -  Róża,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 23 do

protokołu,

-  w  sprawie  ponownej  analizy  remontu  w  przedmiocie  kanalizacji  deszczowej  i

odtworzenia  nawierzchni  po jej ułożeniu  na drodze  powiatowej  nr 2714P  Sątopy  -

RÓża, której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 24 do protokołu,

-  w sprawie  podjęcia  działań  prawnych  związanych  z wyjaśnieniem,  czy  Dyrektor

Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  przekroczył  swoje  uprawnienia  w

sprawie  bezpłatnego  użyczenia  hali sportowej  na  rzecz  komercyjnego  podmiotu

gospodarczego,  tj. Spółdzielni  Mieszkaniowej  w Nowym  Tomyślu,  której  kserokopia

stanowi  załącznik  nr 25 do protokołu,

-  w sprawie  podjęcia  działań  dyscyplinująco  -  prawnych  skierowanych  wobec  Dyrektora

Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 26 do

protokołu.

0 godzinie  16.59  salę obrad  opuścił  radny  Zbigniew  Markowski.

Na sali obecnych  1l  radnych.

Następnie  radny  Ireneusz  Kozecki  odczytał  zapytanie  w sprawie  podania  ilości  uchwał

podjętych  w latach  2019  -  2023,  w których  Wojewoda  Wielkopolski  dopatrzył  się  uchybień

prawnych  po ich podjęciu,  którego  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 27 do protokołu,

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o odczytanie  odpowiedzi  na  interpelacje  z

poprzedniej  sesji.

Starosta  odczytał  odpowiedź  na  interpelację  z dnia  20 lutego  2024  r. radnego

Władysława  Napierały.

Przewodnicząca  przekazała  interpelacje  i zapytanie  złożone  na sesji na ręce  pana

Starosty  i zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  teraz  odczytać  zapytanie  bądź  interpelację?  Nikt

się nie  zgłosił.
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18.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  przypomniała  radnym  o konieczności  składania  oświadczeń

majątkowych  do końca  kwietnia  ze stanem  na dzień  31 grudnia  2023  r.

Przewodnicząca,  z okazji  nadchodzących  Świąt  Wielkanocnych,  w imieniu  swoim,

Wiceprzewodniczących  Rady  oraz  Zarządu  złożyła  świąteczne  życzenia  radnym,  rodzinom

radnych,  pracownikom  Starostwa  Powiatowego,  jednostek  organizacyjnych  oraz  wszystkim

mieszkańcom  Powiatu  Nowotomyskiego.

19.  Zamknięcie  LVIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o  godz.  17.05  zamknęła  obrady  LVIII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  LVII sesji  Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 28 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA RADY

Reneta Grószka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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